
 

 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2024/25, která se konala 

28.4.2025 v Brandýse  

 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, M.Modr 

Omluven : Ing. T.Benda, 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. Finanční záležitosti  

3.  OT – další činnost 

4. Soutěže- zpráva STK 

5. Různé 

 

Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 

Ad 2. Finanční záležitosti 

- B. Žánová informovala o stavu účtu 

- Výbor schválil platbu za vedení účetnictví za rok 2024 

- Odměny za práci STK a Výboru budou uskutečněny po skončení sezóny dle nastavení 

z minulosti 

- B.Žánová informovala o podání žádosti o dotaci na KÚ 

- Výbor schválil platby pořadatelům závěrečných turnajů dle fakturace za poháry a 

medaile 

- B.Žánová informovala o podaném daňovém přiznání za rok 2024  

- Schválena platba za 2.asistenta u RVB ve výši 2 500,-Kč 

 

 

Ad 3. 

- OT – proběhl kemp U11 – zprávu vypracuje OT T.Masár a umístí jí na web a sociální 

sítě do 10.5.  

- Pokračuje komunikace s kluby, byly navštíveny kvalifikace, předány ceny přeborníkům 

oblasti 

- Příprava pořadu Na ploše 

 

Ad 4. 

- STK – Soutěže pomalu končí, proběhlo F4 žen, chystá se F4 mužů 

- Výbor vzal na vědomí výsledky týmů U11 na proběhlých šampionátech  

- Brandýs (mix) – 4.místo, Sadská (G) – 5.místo, Benešov (U11B) – 6.místo na MČR, 

Benešov (G) – 1.místo, Nymburk (B) – 12.místo na Festivalu 

 

Ad. 5 

- Termín Valné hromady byl stanoven na 19.5.2025 od 17 hodin, následovat bude schůze 

s oddíly o následující sezóně, návrhy projektů, organizace a zahájení Školní ligy 

- Pozvánky – T.Benda rozešle znovu před VH 



 

- B.Žánová a P.Čeněk informovali o RV U14, kde měli možnost trenéři diskutovat 

s reprezentačními trenéry R.Landou a F.Ronem. Všem, kdo se těchto setkání účastnili, 

Výbor děkuje. 

- Na setkání chlapeckých oddílů došlo ke shodě s vytvořením oblastního týmu chlapců, 

který by se pod hlavičkou jednoho z klubů přihlásil do soutěže CEYBL. Pokud se to tak 

stane, Výbor je připraven podpořit tuto dohodu platbou startovného v soutěži. Musí být 

ale zajištěno ostatní financování. 

- B.Žánová informovala o přípravě nových pravidel mini  a shromáždění ČAMB 

- Výbor diskutoval o přípravě soutěží 2025/26 a přihláškách  

- Další Výbor 19.5.2025 od 16hodin 

 

 

Zapsala Žánová Blanka 

 

 

 

 

 


